
, 

 Ik sprak zo juist nog   m.b.t. de plannen van de MFA in Keijenborg. 

Zou je dat eens willen overleggen? 

 

 M.v.g. 

 

Secretaris Sv Keijenburgse Boys 

 

Hallo ,        Keijenborg 15-01-2021. 

Binnen het bestuur van KMC’95 Keijenborgse Motor Club ’95 is overleg geweest over bovenstaand 

schrijven. Wij zijn een club met ruim 100 leden en donateurs , ingeschreven als officiële vereniging bij 

de Kvk. 

Het bestuur is vol lof over dit initiatief en wil hier ook graag aan meewerken. 

Van daar dat wij deze intentie verklaring van de motorclub afgeven om in de toekomst , de 

activiteiten van KMC’95 te houden bij de MFA. Waaronder  het houden van vergaderingen , 

vertrekpunt voor diverse tourritten en de avond vier daagse enz. 

Wij wensen iedereen die aan dit project meewerkt veel succes en hopen op een positief besluit tot 

het realiseren van dit geweldige plan voor Keijenborg en omgeving. 

Namens het bestuur van KMC’95, 

. 

 

 




